

Нон-фикшн, ЦДХ (Крымский Вал ул., 10)

30 ноября с 19.00 до 20.00 состоится вручение литературной премии «**Московский счет**» за лучшую поэтическую книгу года.

Премия «Московский счет» – поэтический «Оскар» российской столицы, отражающий позицию «цеха поэтов». Вручается с 2003 года. В голосовании участвуют свыше ста пятидесяти московских поэтов – представителей всех литературных поколений и направлений.

Премия присуждается в двух номинациях. Большой премией награждается поэт, чья книга набрала наибольшее количество голосов. Малой – автор лучшей дебютной книги.

Автор идеи премии Евгений Бунимович – поэт, прозаик, общественный деятель.

Координатор премии Дмитрий Дмитриев – критик, литературтрегер.

Официальный партнер премии – Государственный литературный музей.

Ведущие: Юрий Цветков, Данил Файзов

The presentation of the literary award – Moscow Score – for the best poetry book of the year will take place *on*

November 30, 2017 from 7:00pm to 8:00pm.

The Moscow Score Award is the poetry Oscar of the Russian capital, which reflects the standpoint of “poetic workshop”. It has been awarded since 2003. More than 150 poets representing all the literary generations and schools participate in voting.

The award is given in two nominations. The Grand Award is given to a poet whose book has got the highest vote. The author of the best debut book gets the Minor Award.

The idea of the award belongs to Evgeni Bunimovich, poet, novelist and public figure.

The Award coordinator is Dmitriy Dmitriyev, critic, literaturträger.

The official partner of the Award is the State Literature Museum.